
 

Voortgang brandweerpost Bovenmaatweg 

 

Aan: Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Huizen 
Van: Marianne Vos-Breel, fractie CDA Huizen 
Betreft: Vragen over de voortgang van de brandweerpost Bovenmaatweg  
Datum: 3 januari 2024 

 

Geachte college, 

De CDA-fractie heeft zich onlangs laten informeren over de voortgang van de verbouwing van de 

brandweerpost Bovenmaatweg . De belangrijkste constatering is dat ten opzichte van vorig jaar de 

klapstoelen zijn vervangen door gewone kantinestoelen. De debriefing/nazorggesprekken moeten 

echter nog altijd worden gevoerd in dezelfde ruimte als waar de brandweerauto’s staan. Naar 

aanleiding van uw mededeling d.d. 3 oktober 2023 hadden wij verwacht dat de tijdelijke oplossing 

ondertussen zou zijn geregeld, zeker ook gezien het langdurige proces wat tot nu toe is doorlopen.: 

• 16 december 2021: de Gemeenteraad Huizen stemt in met het raadsvoorstel om de post 

Bovenmaatweg over te nemen van de Veiligheidsregio en te verbouwen om als tweede 

volwaardige brandweerpost in Huizen in gebruik te nemen. In dit raadsvoorstel wordt al 

gesproken over de noodzaak van een goede scheiding tussen stalling en omkleedruimte en de 

mogelijkheid voor debriefing/nazorg.  

• 20 december 2022: het College informeert de commissie ABM dat de plannen voor de 

voorgenomen verbouwing om bouwtechnische redenen niet gerealiseerd kunnen worden en dat 

er een nieuw voorstel zal komen. Er zal hiervoor naar verwachting 100.000 euro extra nodig zijn. 

• 13 juli 2023:  het College verzoekt de Gemeenteraad om de besluitvorming over het 

raadsvoorstel met betrekking tot de verbouwing uit te stellen, omdat is gebleken dat de 

brandweermensen van de post Bovenmaatweg onvoldoende door de Veiligheidsregio zijn 

meegenomen in het voorstel.  

• 29 augustus 2023: het College informeert de commissie ABM dat de Veiligheidsregio meer tijd 

nodig heeft om tot een voldragen voorstel te komen.  

• 19 oktober 2023: het College informeert de commissie ABM dat de uitkomsten van het gesprek 

tussen de Veiligheidsregio en de brandweermensen in een nieuw raadsvoorstel zullen worden 

verwerkt wat uiterlijk in het eerste kwartaal van 2024 aan de Gemeenteraad zal worden 

voorgelegd. In de tussentijd zal er een tussenoplossing worden geregeld in de vorm van een 

mobiele unit waar de brandweermensen op een fatsoenlijke manier het gesprek met elkaar 

kunnen voeren.  

 

De CDA-fractie heeft daarom de volgende vragen die wij graag beantwoord krijgen in de 

eerstvolgende vergadering van de ABM-commissie.  

1. Kan het College ons informeren waarom dit zo lang moet duren; het is al vanaf 19 oktober 

bekend dat er een tussenoplossing gerealiseerd moet gaan worden aan de Bovenmaatweg.  

2. Wanneer verwacht het College dat de mobiele unit geplaatst kan worden?  

3. Kan het College toezeggen dat gebreken die zich in het gebouw voordoen direct worden 

hersteld en dat hiermee niet wordt gewacht  op de verbouwing, zodat de 

brandweermensen die daar werken over een fatsoenlijke werkomgeving kunnen 

beschikken? 


